

輪盤島賭城新信息



- 1, 每周日增添中國美食!
- 2, 百家樂等亞洲遊戲添新桌!
- 3, 亞洲部一日遊計劃: **7月6日(星期一)**
\$28.00 (62歲以上 老人優惠價), 速速報名!

查詢報名請與以下各地區負責人聯繫:

Columbus 地區: 風帆旅行社

鄭小姐 :614-766-5654;

901-283-5232

Cleveland 地區: 輪盤島賭城亞洲部

王麗雅 :304-312-2712

Pittsburgh 地區: 匹茲堡亞旅公司

張小姐 :412-390-6515

每位參團團員均可以收到:

- \$10 遊戲現金
- 免費自助午餐
- 免費精美禮品
- 免費觀看賽狗比賽
- 空調巴士接送

所有團員年齡 21 歲以上 每位團員必需隨身攜帶有關證件才可以得到賭場 ID 並獲取禮品。

最少人數不少於 20 人方可成團。
(所有優惠如需調整不另行通知)



新上任的亞洲部主任 王麗雅女士 熱情迎候您的光臨!



榮獲 2009 年“最佳玩家”優勝獎的七個獎項,包括最幸運賭場,最佳老虎機獎和最佳服務獎!



輪盤島賭場
 距離匹茲堡 (以西)55 哩
 距離哥倫布(以東)120 哩
 距離克里夫蘭 142 哩



Get Ready 準備好 Pittsburgh! 匹茲堡!

Now Hiring Future Team Members! 現在開始聘用工作人員!

Rivers Casino in Pittsburgh is currently seeking talented, skilled Cooks for our Buffet who specialize in the following areas:

Asian Cuisine Cooks

Candidates must possess a sound knowledge of Chinese cuisines with a basic knowledge of other Asian cuisines, especially Thai and Vietnamese.

Sushi Cooks

Entry-Level Cooks

With a desire to learn and specialize in Asian cuisine; training will be provided.

In return for your expertise, you'll enjoy excellent training, industry leading benefits and unlimited opportunities to learn and grow.

位於匹茲堡的 Rivers Casino 正在徵求亞洲料理廚師、壽司師傅以及初級廚師數名。



Rivers Casino is an Equal Opportunity Employer.

詳情請致電 或上網申請 For further information, please contact **Chef Peter @ (412) 535-0807** or apply on our website at **www.theriverscasino.com**

